
Bestyrelsesmødet den 7. april 2022 

Tilstede: Rigmor, Karin, Lise, Henrietta og Birgitte  

 

Dagsorden:  

 

1. Affaldssortering og parkering. Jeg har fået en henvendelse fra Henrik (varmemester) og 
problemer med sortering af affald og biler der parkere uden for de afmærkede båse. 

2. Sommerudflugt og eller sommerfest  

3. Forberedelse til beboer møde vedrørende renovering af Tranekærparken. Husk 
screeningsrapporten, kan vi bruge noget fra den?  

4. Eventuelt 

 

Referat: 

 

1. Det er et problem at der holde biler uden for de afmærkede parkeringsbåse. Især 
når bilerne holder lige foran skralderummene, dette betyder at vi ikke kan få hentet 
affaldet, da renovationen ikke kan komme til. 
Meget mangelfuld affaldssortering. Varmemestrene bruger meget tid på at rydde op 
og sortere i affaldet.  
Boligforeningen sender en skrivelse ud til alle i Tranekærparken om problemerne. 
 

2. Vi undersøger mulighederne for eventuelt at afholde både en sommerfest og 
sommerudflugt. Der kommer mere info. 

3. rapporten kan bruges, viser en del problemer. Der er meget at gå videre med. Vi 
arbejder på sagen. 
 
  
 

 


